
Tisztelt Hallgatói Önkormányzat! 

 

Ezúton szeretném kifejezni érdeklődésemet a hallgatói önkormányzat iránt. Móré 
Marcell Tamás vagyok első éves, közelekedésrendészeti rendőr szakirányos hallgató. 

Középiskolában IDB tag majd elnök is voltam, nagyon sok szervezési feladatot kaptam, 
melyeket a visszajelzések alapján jól teljesítettem. Képes vagyok önállóan és csapatban 
is dolgozni, viszont csapatban véleményem szerint jobb dolgozni, mivel életre szóló 
kapcsolatok is kialakulhatnak, illetve a közös munka segíti a jobb együttműködést és a 
programok minősége is jobb ha egy összetartó, összeszokott csapat szervezi azokat. 
Imádtam és jelenleg is szeretek programokat, rendezvényeket szervezni, ezért szeretnék 
a rendezvényszervező bizottság tagja lenni. Úgymond a tapasztalatok mellett még a 
gólyatábor volt az ami erősítette bennem a vágyat, hogy HÖK tag legyek, nagyon 
szívesen részt vennék a gólyatábor lebonyolításában és legszívesebben ezt mentorként 
tenném, mert nagyon jó volt hallgatni a mentoraimtól hogy milyen is az egyetem mire 
készüljünk és egy pár praktikát is megosztottak velünk és ezt én is szeretném átadni. 
Mindezek mellett szeretném hallgatótársaim érdekeit képviselni és a közösségi élet aktív 
formálásában is szeretnék részt venni. 

A gólyatábor és az alapkiképzés során tartott tájékoztató megerősített abban, hogy van 
bennem elhivatottság, lelkesedés és megfelelő kommunikációs képesség ahhoz, hogy 
képviselni tudjam a hallgatótársaim érdekeit. Célom, hogy új ötletekkel és 
megoldásokkal járuljak hozzá a közösség életének javításához. 

Szeretném megköszönni, hogy megoszthattam motivációmat, remélem pozitív 
elbírálásban lesz részem. 
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